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اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوســعه ایرانی-استاندار 
اصفهان گفت: یکی از مشکلات کشور رویکرد تمرکزگرایی است 
و همین رویکرد موجب ضعیف شدن اختیارات استان ها شده 
است لذا در این دوره تلاش کردم با گرفتن اختیار برای استان 

مشکلات چندین ساله را تعیین تکلیف کنیم.
 دکتر سیدرضا مرتضوی استاندار اصفهان در نشست صمیمانه 
با مدیران رسانه های استان با اشاره به نقش بی بدیل رسانه در 
حکمرانی، بیان کرد: استفاده از ظرفیت رسانه های رسمی و دارای 
مجوز، حسب راهبردی که دشمن در معرفی کشور و نظام در 
پیش گرفته و تمام تلاش خود را برای سیاه نمایی نظام و اقدامات 

دولت انجام می دهد؛ برای ما ضروری است.

 وی ادامه داد: در این راستا حول محور جهاد تبیین که دستور 
مقام معظم رهبری است؛ تلاش می کنیم تا چهره واقعی ایران 
اسلامی را به همگان نشان دهیم، در این راستا رسانه، نقش ویژه 

و منحصربفردی را داراست.
استاندار اصفهان عنوان کرد: در ایام اخیر چند پروژه معطل 
مانده از سال های گذشته توسط ریاست محترم جمهوری افتتاح 
شد. خبرنگاران در حاشیه مراسم های افتتاح از ایشان پرسش 

کردند این افتتاحیه ها نتیجه اقدامات کدام دولت است. 
دکتر مرتضوی افزود: در پاسخ به این سوال رییس جمهور 
با صراحت اعلام کردند؛ در این مســائل نباید نگاه های ملی را 
فدای مســائل جناحی کنیم. هر دولتی پروژه های نیمه تمام 

را به ثمر برساند به نفع و در سبد نظام جمهوری اسلامی ایران 
عمل کرده است.

وی با اشــاره به اینکه ما نیز در مدیریت اســتان بر این نگاه 
راهبردی پافشــاری داریم، اظهار کرد: با همین رویکرد اتمام 
طرح های نیمه تمام را در اولویت قرار دادیم و در دو سال گذشته 

چند صد مجموعه و پروژه نیمه تمام را تعیین تکلیف کردیم.
دکتر مرتضوی با بیان اینکــه رســانه از مؤثرترین ارکان 
حکمرانی در این دوره اســت، خاطرنشان کرد: معتقدیم برای 
شنیدن صدای مردم، استفاده از نقطه نظرات نخبگان، نقد شدن 
فعالیت ها و بازگو کردن اقدامات و خدمات به رســانه نیازمند 
هســتیم. اســتاندار اصفهان عنوان کرد: با نگاه واگذار کردن 

اختیارات به استان ها توانســتیم پروژه هایی که چندین سال 
معطل مانده بودند را تکمیل کنیم.

وی تشریح کرد: برای نمونه پروژه دهکده لجستیک )بندر 
خشک( اصفهان بیش از ۱۲ سال معطل مانده بود اما با تفویض 
اختیار به استان توانستیم موانع را از میان برداریم و اخذ مجوز این 

پروژه مهم را برای استان یک دستاورد بزرگ می دانیم.
دکتر مرتضوی متذکر شد: در آخرین شورای برنامه ریزی 
استان در سال گذشــته پروژه اراضی ۴۲ هکتاری شهرستان 
شاهین شهر پس از ۱۵ سال به نتیجه رسید و مردم این منطقه را 

از بلاتکلیفی خارج کرد.
استاندار اصفهان اظهار کرد: از طرفی نگاه تمرکزگرا حوزه 
تصمیمات را در استان ها با مشکل مواجه و ارتباط حکمرانی با 

رسانه را مختل می کند.
وی افزود: در این راستا دولت های مختلف نیز سعی در رفع این 
نگاه اشتباه داشتند و این دولت نیز تمام تلاش خود را برای رفع 

این نگاه کرده و به دستاوردهای قابل توجهی دست یافته است.

استاندار اصفهان در نشست صمیمانه با مدیران رسانه های استان:

یکی از رویکرد های این دوره تلاش برای واگذاری اختیارات به استان بود

خبر

 ، منــی مو یــم  مر - ن صفها ا  
خبرنگارتوســعه ایرانی-مدیرکل امور 
مالیاتی اســتان اصفهان در نشستی با 
خبرنگاران در تشریح مواردی که برای 
تسهیل بخشی در وصول مالیات محقق 
شده است، ضرورت عضویت در سامانه، 
ابلاغ الکترونیک اوراق مالیاتی از طریق 

سامانه به مودیان،...
مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان 
در نشســتی با خبرنگاران در تشریح 
مواردی که برای تســهیل بخشی در 
وصول مالیات محقق شده است، ضرورت 

عضویت در ســامانه، ابلاغ الکترونیک 
اوراق مالیاتی از طریق سامانه به مودیان، 
تکالیفی که برای فعــالان اقتصادی در 
قانون ارزش افزوده مشــخص شده و 
اجرای قانون سامانه مودیان فروشگاهی 
با هدف شفاف سازی در اقتصاد کشور را 
مطرح کرد.  عباس مزیکی با بیان اهمیت 
مالیات بعنوان درآمد پایدار برای تامین 
هزینه های کشــور، کنترل واردات و 
صادرات و مصرف، توضیح داد: با توجه 
به وضعیت نقدینگی در کشور، وصول 
مالیات در این سطح بلحاظ کارشناسی 

مناسب نیست و بنظر میرسد ظرفیت 
بیشتری برای وصول مالیات وجود دارد. 
او افزود: اگر در این زمینه عملکرد خوبی 
نداشته باشیم، موضوع مالیات می تواند 

مانعی در مقابل توسعه باشد.
مزیکی با اذعان به اینکه ســازمان 
امور مالیاتی فقط نقش وصول را دارد، 
آن را از ایرادهای مالیاتی کشور دانست 
و کندی در تصمیم گیــری را منجربه 
تضعیف نقش نظام مالیاتی اعلام کرد 
و گفت: اطلاع رســانی به مردم درباره 
چگونگی صرف مالیات می تواند به رشد 

فرهنگ سازی و اطمینان مردم نسبت به 
پرداخت مالیات کمک نماید. او در بخش 
مالیات های مســتقیم که وارد خزانه 
می شــود، اظهار کرد: در سال ۱۴0۱، 
وصول درآمدهای مالیاتی مســتقیم 
در اســتان به ۳۱هزار میلیــارد تومان 
رسید که نسبت به سال قبل)۱۴00(، 
۴۸.۵ درصد رشد داشته است. در واقع، 
رشــد قابل توجهی در وصول مالیات از 
مشاغل داشتیم که حاصل ساماندهی 
 )POS(دستگاه های کارتخوان بانکی
و اعمال شــفافیت در این زمینه است. 

اگرچه، میزان وصول مالیات مشــاغل 
در اســتان نســبت به درآمد و تعداد 
آنها هنــوز هم پایین اســت. مزیکی از 
دریافت ۸هزارو۵00میلیارد تومان در 
بخش ارزش افزوده خبر داد که گویای 
رشد90درصد نسبت به سال قبل است. 
او افزود: بخشــی از افزایش درآمدهای 
مالیاتی استان بدلیل تورم، رونق کسب 
و کارها و بخشــی هم بدلیل شفافیت و 
بستن راه های فرار مالیاتی بوده است. 
هرچند تا رسیدن به وضعیت مطلوب 
فاصلــه داریم. مدیرکل امــور مالیاتی 
اصفهان از تشکیل ۱۲0هزار پرونده با 
هدف ساماندهی دستگاه های کارتخوان 
بانکی)POS( در نظام مالیاتی استان 
خبر داد و گفت: اجرای قانون ســامانه 
مودیان و پایانه های فروشگاهی، امسال 
بعنوان اقدامی اساسی برای نخستین بار 
پس از انقلاب در نظام امور مالیاتی انجام 
خواهد شد و به ایجاد شفافیت در نظام 

اقتصادی کمک می کند.
مزیکی در ادامه یادآور شــد: کلیه 
اشخاص حقوقی از ابتدای ۱۴0۲ مُکلف 
به اجرای قانون ســامانه های مودیان و 
پایانه های فروشگاهی هستند و چنانچه 
اشخاص حقوقی نسبت به اجرای این 
قانون و ارســال فاکتور فروش در بستر 
سامانه مبادرت نکنند، مشمول جریمه 
۱0درصدی از فروش خود خواهند شد. 
او افزود: اکنون به منظور همراهی با مردم، 
تا پایان الزامی شــدن قانون پایانه های 
فروشگاهی و ســامانه مودیان، جریمه 
ها بخشوده می شــود. او در ادامه گفت: 

شرکت های بورسی و فرابورسی نیز باید 
وارد سامانه شوند و چون سامانه مودیان 
در اختیار نظام مالیاتی است، امکان ایجاد 
شرکت های صوری وجود ندارد. ضمن 
آنکه گامی در زمینه مبــارزه با قاچاق 
اســت. مدیرکل امور مالیاتی اســتان 
اصفهان با اشــاره به راه اندازی سامانه 
ابلاغ الکترونیک در راســتای شفافیت 
و اصلاح خطاها از ســال گذشته، بیان 
کرد: ابلاغ بصورت پیامک برای مودی 
ارســال می گردد و مــودی باید ظرف 
۲0روز، ابلاغ خود را ملاحظه و درصورت 
لزوم از خود دفــاع کند. عباس مزیکی 
دربــاره بازپرداخت ارزش افــزوده به 
صادرکننده، اعلام کرد: در ۱۴0۱، بالغ 
بر۲هزار و960میلیــارد تومان ارزش 
افزوده به فعالان اقتصادی پس داده ایم. 
همچنین، معافیت از ارزش افزوده برای 
فعالان عرصه تبلیغات و رسانه ها محقق 

شده است.

مدیرکل امور مالیاتی استان خبر داد؛

وصول 31هزار میلیارد تومان درآمدهای مالیاتی 
اصفهان  در سال 1401

مدیرکل امور مالیاتی 
استان اصفهان در نشستی 

با خبرنگاران در تشریح 
مواردی که برای تسهیل 
بخشی در وصول مالیات 

محقق شده است، ضرورت 
عضویت در سامانه، ابلاغ 

الکترونیک اوراق مالیاتی از 
طریق سامانه به مودیان،...

قزوین –مصطفی مرادی،خبرنگارتوسعه ایرانی-مدیر 
عامل شرکت آب و فاضلاب استان گفت: با توجه به کاهش 
نزولات آســمانی مردم در مصرف آب بیشتر صرفه جویی 

کنند.
 بیرنوندی مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب استان در 
جلسه شورای حفاظت از آب و کارگروه سازگاری با کم آبی 
گفت: زنگ خطر آب به صدا درآمده و تامین آب شرب برای 
روستا های کوهپایه سخت است و نیازمند تانکر آب هستیم ۳ 
حلقه چاه زده شده، اما به آب مورد نظر نرسیده ایم توقع مردم 

باید منطقی باشد تا دچار کمبود آب نشویم.
مدیر عامل آب منطقه ای هم افزود: جایگزینی منابع آب 
مصرفی در صنایع و معادن با منابع آب نامتعارف و پساب و آزاد 
سازی منابع آب متعارف سطحی و زیر زمینی و باز تخصیص 
آن ها به عنوان یکی از راهبرد های اساســی وزارت نیرو در 
دولت سیزدهم برای تامین پایدار آب شرب و جلوگیری از 
فرونشســت و تامین نیاز های محیط زیستی پیکره آبی در 

دستور کار قرار گرفته است.
ستوده اظهار داشت: هزار و ۳6۷ حلقه چاه غیر مجاز را 

مسدود و سه هزار و ۵۳۳ دستگاه کنتور نصب شده است.
رحجانی معاون عمرانی استاندار هم گفت: با این شرایط 
نه تنها رشد تولید نخواهیم داشــت آب به قیمت ناچیزی 

فروخته می شود تا وقتی آب رایگان را به صنعت می دهیم 
سراغ پســاب نمی روند. تصفیه خانه های استان مشتری و 
ســرمایه گذار ندارند. نیروگاه به عنوان یکی از بزرگ ترین 
مصرف کنندگان آب باید پیگیری شود استفاده آب شرب 

در صنعت ممنوع است.
محمدبیگی نماینده مردم قزوین، البرز و آبیک در مجلس 
شورای اسلامی اظهار داشت: برای تامین آب، نیاز به جلسات 
بحران آب داریم اگر امروز شروع نکنیم فردا دیر است اگر ۵ 
سال پیش آب نیروگاه را قطع کرده بودیم شاهد ریزگرد تالاب 
الله آباد نبودیم. باید زهکشی تالاب الله آباد را ببندیم و حق آبه 
از سد منجیل بگیریم. طارم و کوهین در حال از بین رفتن 
است باید روش های دیگری برای تامین آب داشته باشیم. 

طرح های آبخوان داری و آبخیز داری نداریم.

کرمانشاه-کبودی،خبرنگارتوســعه ایرانی-شهردار 
کرمانشاه با اشــاره به وجود حدود ســه هزار زباله گرد در 
کرمانشاه، گفت: برنامه داریم امسال طرح جمع آوری زباله از 

درب منازل را اجرایی کنیم.
نادر نوروزی در جمع خبرنگاران با اشاره به بازیافت زباله 
در شهر کرمانشاه، گفت: مواد پلاستیکی و شیشه و... در میان 
زباله ها ارزشمند است و این مواد به راحتی بازیافت می شوند 
و ارزشمندی این زباله ها موجب شــده که روزانه با وجود 
تعدادی زیادی زباله گرد در اطراف مخازن شهر مواجه شویم.

نوروزی از برآورد وجود حدود سه هزار زباله گرد در شهر 
کرمانشاه خبر داد و افزود: جمع آوری زباله ها در مخازن یکی 

از عوامل وجود این افراد است.
وی با اشــاره به وجود ۳۵00 مخزن جمع آوری زباله در 
سطح شهر گفت: با تجمیع زباله ها در این مخازن متاسفانه 
زباله گردها در اطراف آنها تجمع کــرده و زباله هایی مانند 

شیشه و پلاستیک را جمع آوری می کنند.
شهردار کرمانشاه افزود: در مجموع روزانه بیش از ۱00 تا 
۱۵0 تن زباله ارزشمند از مخازن سطح شهر به سرقت برده 
شده و به بیش از ۴00 مرکز ضایعاتی در سطح شهر تحویل 

داده می شوند.
نوروزی با تاکید بر لزوم جمع آوری مخازن زباله گفت: با 

انجام این کار ضمن جمع آوری مناسب و به موقع زباله ها از 
سطح شهر، پدیده زباله گردی هم از بین می رود.

وی از اجرای طرح جمع آوری زباله از درب منازل خبر داد 
و افزود: این طرح دربرخی محلات در حال اجراست و برنامه 

داریم امسال این طرح را در سه فاز اجرایی کنیم.
نوروزی گفت: دراین طرح مردم زباله ها را راس ســاعت 
مشــخصی درب منازل قرار داده و خودروهای شهرداری 
اقدام به جمع آوری آن خواهنــد کرد که با اجرای این طرح 
۸0 درصد مخازن جمع آوری شــده، اما ۲0 درصد آنها در 

مسیرهای اصلی و بازار باقی خواهند ماند.
نوروزی با اشاره به بازیافت زباله ها گفت: با اجرای این طرح 
درآمد حاصل از بازیافت زباله می تواند هزینه جمع آوری آن را 

از درب منازل پرداخت کند.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان قزوین:

مردم در مصرف آب بیشتر صرفه جویی کنند
شهردار کرمانشاه:

 طرح جمع آوری زباله از درب منازل اجرا می شود

خبرخبر

برنامه های هفته هنر انقلاب 
 اسلامی در تالار حافظ

 کلید خورد

شیراز –توانایی،خبرنگارتوســعه ایرانی-تالار 
حافظ اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس 
با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای حادثه تروریستی 
حسینیه سیدالشهدای شــیراز به استقبال برپایی 

برنامه های هفته هنر انقلاب اسلامی رفت.
آیین آغازین هفته هنر انقلاب اســلامی همراه با 
گرامیداشت یاد و خاطره شهدای حادثه تروریستی 
حسینیه سیدالشهدای شــیراز، در تالار حافظ اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی اســتان فارس همراه با 
نمایشی ویژه » میشوســوزوکی« در ابتدای مراسم 
آغاز شد. در این مراسم که با حضور استاد رضابرجی 
مستندساز پیشکسوت انقلاب اسلامی، اصغر نقی 
زاده بازیگر سینمای دفاع مقدس و هنرمندان ملی و 
استانی ادامه یافت، خاطراتی از دوران هنرنمایی این 
هنرمندان ارزشمند از زبان خودشان روایت و بازگویی 
شد. همچنین، حامد فقیهی هنرمند عرصه موسیقی 
که در رشته آهنگسازی، تنظیم و آواز پاپ کلاسیک 
به صورت تخصصی به فعالیت می پردازد و چند لوح 
طلایی نیز دارد، قطعه ای را به پاس بزرگداشت هفته 
هنر انقلاب اسلامی، خوانندگی کرد و اجرای نقاشی 
و تصویرنگاری نیز توسط مهران رحمانی بگونه زنده 

ارائه گردید.
 

    
رکورد فروش محصولات 
پتروشیمی شازند شکسته شد

اراک -صادقی،خبرنگارتوسعه ایرانی-مدیرعامل 
شرکت پتروشــیمی شــازند گفت: رکورد فروش 

محصولات این شرکت در بازار داخلی شکسته شد.
علیرضا خلیلی  نیا با اشاره به آمار فروش محصولات 
پتروشیمی شــازند در ایام پایانی ســال اظهار کرد: 
پتروشیمی شازند در اسفند ماه ۱۴0۱، رکورد فروش 
محصولات خود در بازار داخل را شکست و با فروش 6۱ 
هزار و ۲۳۱ تن انواع محصولات شیمیایی و پلیمری 
معادل فروش بیش از یک هزار و ۷۳۳ میلیارد تومان 
به عدد جدیدی از فروش در ادوار فعالیت خود دست 

یافت.
وی افزود: زمان تغییر در مدیریت شرکت، افزایش 
تولید در دســتور کار قرار گرفته که آثار آن به زودی 
مشخص خواهد شد، اما در همین مدت توجه ویژه ای 
به بازار داخلی صورت گرفت و موفق شدیم در دو ماه 
پایانی سال، ۱۱۴۸66 )یکصد و چهارده هزار و هشتصد 
و شصت و شــش( تن کالا برای صنایع داخل کشور 
تامین کنیم که به طور میانگین، ماهانه از ۲0 درصد 
از متوســط فروش ۱0 ماه قبل آن بیشتر محسوب 
می شود. مدیرعامل شرکت پتروشیمی شازند با اشاره 
به سیاست های شــرکت پتروشیمی شازند در سال 
۱۴0۲ گفت: در سال جدید که از سوی مقام معظم 
رهبری به نام سال »مهار تورم، رشد تولید« نام گرفته، 
افزایش تولید محصولات، توســعه مجتمع و تولید 
محصولات جدید و افزایش صادرات و عرضه داخلی 
جزء استراتژی های امسال خواهد بود که ان شاءالله با 
کمک پرسنل زحمتکش و همت مضاعف مدیران به 

این اهداف دست خواهیم یافت.

    
 پیشرفت 95 درصدی پروژه 

خط انتقال آب شرب سقز
 سنندج –گلاله فرهادی،خبرنگارتوسعه ایرانی-

پروژه خط انتقال آب شرب از تصفیه خانه شماره ۲ به 
تصفیه خانه شماره ۱ و مخازن سقز 9۵ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد مدیرعامل شرکت آبفا کردستان گفت: 
پروژه خط انتقال 600 میلیمتری آب شرب از تصفیه 
خانه شماره ۲ به تصفیه خانه شماره ۱ و مخازن سقز 
به طول ۵ کیلومتــر در حال اجراســت که تاکنون 
۴۷۷0 متر آن انجام شــده و به زودی به بهره برداری 
می رسد. مهندس محمد فرهاد ضمن تأکید بر لزوم 
اتمام سریعتر این پروژه گفت: با توجه به محدودیتهای 
ترافیکی در سطح شــهر و همچنین جهت تقویت و 
تثبیت آب شرب سالم و پایدار شهر سقز، اتمام هرچه 
سریعتر عملیات اجرایی این پروژه ضروری است. وی 
خاطرنشان کرد: تمامی راهکارها در راستای تسریع 
در پیشبرد هرچه ســریعتر عملیات اجرایی پروژه 
انجام شده و با تلاش شبانه روزی و هماهنگی با سایر 
ارگان های سطح شهر اعم از فرمانداری، شهرداری، 
راهنمایی و رانندگی و …در سریعترین زمان ممکن 
این عملیات به اتمام خواهد رسید. مدیرعامل شرکت 
آبفا کردستان با بیان اینکه این پروژه با هدف تأمین آب 
شرب پایدار و بلندمدت شهر سقز در دستور کار قرار 
گرفت، هزینه اجرای آن را ۵00 میلیارد ریال، ظرفیت 
انتقال آب را ۳00 لیتر بر ثانیه عنوان کرد و گفت: مسیر 
اجرای پروژه از میدان انقلاب تا میدان ماموستا هیمن 

و از آنجا تا تصفیه خانه شماره ۱ آب سقز است.

استانها


